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Zápis č. 2/2023 z jednání Rady MAS STRÁŽNICKO 
ze dne 01.08.2023, konané v kanceláři MAS Strážnicko, z.s. 

 
 

Jednání zahájil předseda spolku Bc. Otakar Březina v 15 hod. přivítáním všech  
přítomných účastníků jednáni. Přítomno bylo 9 hlasujících členů Rady MAS a zaměstnanci 
MAS a 1 člen rady MAS byl omluven. 
Přítomni: viz prezenční listina 
 
Program jednání: 

 
1. Zahájení a schválení programu 
2. Jmenování ověřovatele zápisu 
3. Financování provozu kanceláře v období 2021-2027 z OPTP 
4. Příprava Programového rámce IROP pro období 2021-2027 
5. Interní postupy IROP – MAS Strážnicko 
6. Informace o NZÚL – podání žádostí o dotaci ve výzvě 1/2023 – Energetická osvěta a 

dotační poradenství 
7. Různé 
8. Závěr 

 
1. Zahájení a schválení programu 
Předseda spolku zahájil jednání Rady spolku a informoval přítomné členy spolku a hosty o 
programu jednání.  
Usnesení č.1: 
Rada MAS Strážnicko schvaluje program jednání. 
(9(pro)/0(proti)/0(zdržel se)) 
 
2. Jmenování ověřovatele zápisu   
Předseda spolku přítomným představil a pověřil zápisem Bc. Veroniku Bartoškovou, ověřovateli 
jsou navrženi: předseda spolku Bc. Otakar Březina – (Obec Kozojídky - dle stanov) a Mgr. 
Martin Šimša Ph.D. (Spolky). Zápis stvrzuje svým podpisem předsedající a ověřovatelé zápisu. 
Usnesení č.2: 
Rada MAS Strážnicko schvaluje ověřovatele zápisu předsedu spolku Bc. Otakara Březinu (Obec 
Kozojídky) a Mgr. Martina Šimšu Ph.D. (Spolky). 
(9(pro)/0(proti)/0(zdržel se)) 
 
3. Financování provozu kanceláře v období 2021-2027 z OPTP 
Členům Rady MAS Strážnicko bylo předloženo rozvržení financování provozu kanceláře MAS 
Strážnicko pro období 2023-2029 z OPTP. Kanceláři MAS Strážnicko bylo přiděleno řídícím 
orgánem na provoz do roku 2027 (+3 roky) částka 8 268 721 Kč z OPTP a 413 436 Kč je 
5% spoluúčast z vlastních zdrojů. Celková částka na provoz kanceláře je 8 682 157 Kč, viz 
příloha. Navrženo je financování 3 částečných úvazků (0,7, 0,5 a 0,5) a max může být k této 
částce 20 % nákladů na kancelář. Účetnictví je nadále vedeno externě. Budou sepsány dodatky 
pro stávající pracovní smlouvy a smlouva nová pro Bc. Bartoškovou, členům Rady budou 
zaslány nové pracovní smlouvy před podpisem. Po seznámení se s financováním provozu 
kanceláře v období 2021-2027 z OPTP vyzval předseda spolku přítomné členy k hlasování o 
jeho schválení. 
Usnesení č.3: 
Rada MAS Strážnicko schvaluje předložené financování provozu kanceláře v období 2021-2027 
z OPTP s kladným výsledkem ve výši 8 682 157 Kč rozdělené na období 1.8 2023 – 
30.11.2029 do 3 částečných úvazků (0,5 vedoucí kanceláře, 0,7 manažer IROP a OPŽP a 
0,5 manažer PRV a administrace) a max 20 % nákladů na kancelář;  
Úvazky budou prováděny na stávající pracovní smlouvy Mgr Vít Hrdoušek 0,5 vedoucí 
kanceláře od 1.8.2023, Mgr. Monika Bělínová Ph.D. 0,7 manažer IROP a OPŽP od 1.8.2023 a 
nově pro Bc. Veronika Bartošková 0,5 manažer PRV a administrace od 1.9.2023. 
(9(pro)/0(proti)/0(zdržel se)) 
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4. Příprava Programového rámce IROP pro období 2021-2027  
Manažer MAS informoval přítomné členy o přípravě Programového rámce IROP pro období 
2021-2027, kdy budou rozděleny prostředky do čtyř dříve schválených opatření s návrhem 
financování v letech 2025 a 2026 s příslušnými indikátory dle přílohy. První výzvy IROP budou 
vyhlášeny dle možností ŘO na podzim roku 2023. Jedná se o následující 4 výzvy: Cestovní 
ruch, kultura, veřejná prostranství a vzdělávání. 
Usnesení č.4: 
Rada MAS Strážnicko souhlasí s návrhem Programového rámce IROP pro období 2021-2027 s 
financováním v letech 2025 a 2026 s příslušnými indikátory dle přílohy. První výzvy IROP 
budou vyhlášeny na podzim roku 2023. 
(9(pro)/0(proti)/0(zdržel se)) 
 
5. Interní postupy IROP – MAS Strážnicko 
MAS informovala Radu o připravovaných interních postupech IROP v novém období. Interní 
postupy jsou zpracovány s cílem stanovit jednotná závazná pravidla v oblasti řízení výzev, 
hodnocení a výběru projektů MAS.  

6. Informace o NZÚL – podání žádostí o dotaci ve výzvě 1/2023 – Energetická osvěta 
a dotační poradenství  

Administrátorka projektů informovala přítomné o probíhající již druhé výzvě programu NZÚL, 
která byla navýšena o solární ohřev na teplou vodu. Dosud bylo přes MAS podáno 49 žádostí. 
Z toho 13 žadatelů již projekt ukončilo a je tedy možné čerpat dotaci na administraci za tyto 
ukončené žádosti ve výši 10 000 Kč za projekt pro MAS.   
Usnesení č.5: 
Rada MAS Strážnicko souhlasí s podáním Žádosti o proplacení dotace na administraci úspěšně 
ukončených projektů NZÚL. 
(9(pro)/0(proti)/0(zdržel se)) 

 
7. Různé 
Členové Rady MAS Strážnicko byli informováni o proběhlém auditu, který nenalezl žádné 
neshody v účetnitví organizace za rok 2022. 
Členové Rady byli informováni o možnosti vyhlášení letošní poslední 13. výzvy PRV v měsíci 
srpen/září 2023 se zbývající alokací, která bude určena po schválení projektů z 12.výzvy na 
SZIF. 
Byl představen propagační film z proběhlého projektu spolupráce SK-CZ 2021 a Kreativní 
Evropa 2022, viz https://www.youtube.com/watch?v=IxYJkZvhm1A&t=46s; 
https://youtu.be/xvLR4WSYI2I. 
 
8. Závěr 
Předseda MAS poděkoval přítomným za účast a v 16:30 ukončil jednání. Termín dalšího 
jednání Rady spolku bude stanoven operativně dle potřeby. 
Ve Strážnici 1.8.2023 
 
Zapsala: Bc. Veronika Bartošková     
 
 
Ověřili:  
Bc. Otakar Březina, předseda (Obec Kozojídky) ………………………………………………. 
 
 
 
 
Mgr. Martin Šimša Ph.D. (Spolky)     ….…………………………………………. 
 


